
اخبارخبر كوتاه
مهندس تاجران شهردار اراک در مراسم افتتاحیه سازمان سرمایه گذاری شهرداری اراک بیان داشت:

امروز باید به دنبال پذیرش سرمایه باشیم تا در آینده بتوانیم سرمایه گذاری نماییم

با حضور معاون اول رئیس جمهور طرح توسعه فولادسازی و نورد پیوسته سبا افتتاح شد

فرماندار شهریار : 

مردم هیچ نگرانی بابت سپرده هایشان در شركتهای تعاونی انقلاب و شباهنگ نداشته باشند

مراسم  در  اراک  شهردار  تاجران  مهندس 
های  مشارکت  و  گذاری  سرمایه  سازمان  افتتاح 
سرمایه  سازمان  داشت:  بیان   ، شهرداری  مردمی 
امروز  پذیری  سرمایه  سازمان  نوعی  به  یا  گذاری 
آینده  در  تا  باشد  سرمایه  پذیرش  دنبال  به  باید 
بتواند سرمایه گذاری نماید.وی در ادامه با اشاره به 
اینکه کار در سازمان سرمایه گذاری آغاز گردیده و 
زحمات زیادی برای راه اندازی این سازمان کشیده 
مدیره  هیات  شورای  اولین  در  افزود:  است،  شده 
سازمان سرمایه گذاری باید یک برنامه زمان بندی 
جهت اجرایی نمودن اقدامات ارایه شود و براساس 
این برنامه زمان بندی کار در طول سا پیش رود.

مهندس تاجران خاطر نسان ساخت: جذب سرمایه 
و سرمایه گذار به شرایط ویژه نیاز دارد که اولین و 
مهم ترین آن اطمینان و اعتمادسازی و در مرحله 
سرمایه  با  مناسب  و  صحیح  برخورد  نحوه  بعدی 
گذار می باشد و اگر به دنبال این باشیم که مثل 
تیشه برای خود بتراشیم مطمئنا سرمایه و سرمایه 
تصریح  اراک  شد.شهردار  نخواهد  جذب  گذاری 
کرد: در شرایط فعلی جامعه و در این مقطع زمانی 
توان  می  گیرد  صورت  حرکتی  و  شود  کاری  اگر 
به  را  امروز  راه  این  در  و  باز کرد  روی آن حساب 
فردا نباید انداخت، همچنین حضور مدیران مدبر، 
شجاع، دلسوز و پاکدست می تواند در این راه بسیار 
موثر واقع گردد .وی در ادامه با اشاره به اینکه باید 
با دید باز در مسیر سرمایه گذاری حرکت نمود تا 
به نتیجه رسید، خطاب به مدیران شهرداری گفت: 
امروز شما به عنوان شهرداری کلانشهر اراک مطرح 
هستید، زمین، صدور پروانه و همکاری کمیسیون 
ماده پنج همه در اختیار شما می باشد و اگر امروز 
با تمام این امکاناتی که در اختیار دارد  شهرداری 

نخواهد  موفق  قطعا  نماید  را  لازم  استفاده  نتواند 
نمایید  این مسیر جانفشانی  باید در  لذا همه  شد، 
و با تمام وجود کار کنید چرا که سرمایه در شهر 
نسبت  نیز  اراک  شهر  مردم  و  است  فراوان  اراک 
می  آماده  کار  برای  و  دارند  تعصب  خود  شهر  به 
تا  باشید  کار  پای  باید  هم  شما  نتیجه  در  باشند 
نتیجه بگیرید.مهندس تاجران اظهار داشت: باید با 
نیروهای کاردان  از  استفاده  با  و  جرات و شجاعت 
کارگروه  یک  همچنین  نمایید،  کار  کارشناس  و 
تخصصی سرمایه پذیری در زمینه بانک و بانکداری 
سرمایه  مسیر  در  را  شهرداری  تا  دهید  تشکیل 
گذاری همراهی نمایند و همچنین اعضای شورای 
شهر و یا هر یک از مدیران شهری سرمایه گذاران را 
به شهرداری معرفی نمایند تا با همراهی و همکاری 
یکدیگر یه کار ارزنده برای شهر اراک انجام شود.

کلانشهر  اسلامی  شورای  رییس  نایب  محصولی 
اراک بیان داشت: کمبود سازمان سرمایه گذاری در 
مجموعه شهرداری مشهود بود و فرصت های خوبی 
از دست رفت، زمانی در شهرداری سرمایه گذارانی 
مدیریت  مجموعه  با  همکاری  آماده  و  آمدند  می 
شهری بودند ولی کاری صورت نگرفت، لذا امروز با 
شرایط موجود جامعه کار سخت شده است اما نباید 
پروژه هایی که در سطح کشور  بود چرا که  بیکار 
انجام می شوند با توان سرمایه گذاران اجرایی می 
شود.وی با بیان اینکه باید به سرمایه گذار احترام 
گذاشت و فرش قرمز برای ایشان پهن نمود؛ ابراز 
امیدواری کرد که در مسیر سرمایه گذاری و جذب 
سرمایه با فکر و دید باز باید برای شهر اراک کاری 
انجام دهیم که ماندگار باشد چرا که خیلی زود دیر 
به  زمان هایی که  و  ها  از فرصت  باید  و  مي شود 

نمود. را  استفاده  بهترین  شود  می  سپری  سرعت 
بودجه  و  برنامه  کمیسیون  رییس  مرادی  علیرضا 
تاجران  مهندس  داشت:  بیان  اراک  شهر  شورای 
خصوص  به  شهرداری  مدیران  و  اراک  شهردار 
اعضای  دغدغه  گذاری،  سرمایه  سازمان  سرپرست 
را  گذاری  سرمایه  مسایل  به  نسبت  شهر  شورای 
اولین  که  گذاری  سرمایه  سازمان  اندازی  راه  با 
و  رفع  را  باشد  می  گذاری  سرمایه  مسیر  در  گام 
عملیاتی نموده است.وی در ادامه با اشاره به اینکه 
شهردار اراک به فکر کار زیربنایی و اصولی هستند 
و این موضوع نشان از توان بالای ایشان در عرصه 
مدیریتی و تجارب بالا می باشد؛ گفت: راه اندازی 
و  است  اساسی  کار  یک  گذاری  سرمایه  سازمان 
حضور  از  شهرداری  گذاری  سرمایه  هیات  انشااله 
استفاده  گذاری  سرمایه  جلسات  در  شورا  اعضای 
نماید تا در آینده نزدیک شاهد تحولات اساسی در 
شهر اراک در حوزه سرمایه گذاری باشیم.سرپرست 
سازمان سرمایه گذاری و مشارکت مردمی شهرداری 
طرح های  عنوان  به  که  طرح  سه  این  افزود:  اراک 
طرح  شامل  هستند  مطرح  اراک  شهرداری  بزرگ 
۵۵ متری، طرح دره گردو و طرح جمع آوری صنوف 
مزاحم است و چون مستلزم سرمایه گذاری سنگین 
بوده و نیاز به سرمایه گذاری خارجی می باشد، لذا 
و  شده  ترجمه  انگلیسی  زبان  به  طرح ها  اطلاعات 
سرمایه گذاران  اختیار  در  بررسی  و  مطالعه  برای 
بیان  است.مهاجرانی  گرفته  قرار  خارجی  داوطلب 
داشت: با این نگاه سازمان سرمایه گذاری شهرداری 
اعضای  حمایت های  و  شهردار  پیگیری  با  اراک 
ابلاغ  براساس  و  تاسیس  اراک،  اسلامی  شورای 
شهردار، این سازمان از تاریخ پانزدهم فروردین ماه 

سال جاری رسما کار خود را آغاز کرد.

به  جمهوری  رئیس  اول  معاون  سفر  پی  در 
اصفهان چند طرح صنعتی وابسته به فولاد مبارکه 
صبح  اصفهان-  رسید.  بهره برداری  به  اصفهان 
رئیس  اول  معاون  تیرماه  نوزدهم  شنبه  سه  روز 
با  تجارت  و  معدن  وزیر صنعت،  همراه  به  جمهور 
کارخانه  حاشیه  در  سبا  فولاد  کارخانه  در  حضور 
و  کارخانه  این  توسعه  از طرح  اصفهان  آهن  ذوب 
مگاواتی   2۵ نیروگاه  جمله  از  دیگر  پروژه  چهار 
خانه  تصفیه  کلسینه،  آهک  کارخانه  سبا،  فولاد 
گاز  فشار  تقلیل  ایستگاه  و  صنعتی  پساب های 
افتتاح  آئین  در  نمود.  بهره برداری  مبارکه  فولاد 
فولاد  گروه  مدیرعامل  سبحانی  دکتر  پروژه ها  این 
نمود  معرفی  انقلاب  مولود  را  کارخانه  این  مبارکه 
بزرگترین  مبارکه  فولاد  کارخانه  داشت:  اظهار  و 
کارخانه تولید ورق های فولادی و آلیاژی در منطقه 
خاورمیانه و شاخ آفریقا است و تولید در آن از مرز 
صد میلیون تومان گذشت و فعلًا ظرفیت سالانه آن 
دیگری  بخش  در  وی  می باشد.  تن  میلیون   10/3
شرکت  بزرگترین  را  شرکت  این  خود  سخنان  از 
در  شرکت  این  ارزش  افزود:  و  معرفی  سرمایه ای 

بورس 30 هزار میلیارد تومان است و هزار شرکت 
کارخانه های  و  آهن  سنگ  معادن  از  بالادست  در 
روغن گریس و سه هزار کارخانه در پایین دست با 
ما همکاری می کنند که مجموعاً 4 هزار شرکت با 
ما تعامل دارند و این مجموعه بزرگترین هلدینگ 
در کشور است. سبحانی این شرکت را سهامی عام 
سهامداران  از  درصد   30 داشت:  اعلام  و  معرفی 
 14 ایمیدرو،  درصد   17 عدالت،  سهام  به  متعلق 
درصد آن متعلق به شستا و 19/7 درصد به سایرین 
تعلق دارد. وی ظرفیت اولیه فولاد سبا را 7۵0 هزار 
تن فولاد و مذاب و 700 تن محصول نهایی اعلام 
قوس  کوره  کردن یک  اضافه  با  داد:  ادامه  و  نمود 
الکتریکی این ظرفیت به 1/6 میلیون تن رسید و 
قادر است ورقهایی تا ضخامت 1/۵ تا 12 میلیمتر را 
تولید نماید. دکتر سبحانی ظرفیت ها و مزیت های 
ایجاد شده در فولاد سبا را بکارگیری سیستم های 
به روز و کارآمد دانست و اظهار داشت: در مجتمع 
در  بازار  نیاز  با  مطابق  تولید  توان  از  سبا  فولاد 
تأمین  به منظور  به نحوی که  نظر گرفته می شود 
و  اولیه  صنایع  ویژه  به  داخل  بازار  نیاز  حداکثری 

این واحد  تولید  پروفیل حدود 8۵ درصد ظرفیت 
به تولید ورق های زیر 2 میلیمتر اختصاص می یابد 
که نقش تعیین کننده ای در بازار فولاد کشور دارد. 
دکتر جهانگیری در آئین افتتاح طرح توسعه فولاد 
دست اندرکاران  و  مدیران  از  تجلیل  ضمن  سبا 
صنعت فولاد اعلام داشت: مدیران فولاد در اصفهان 
از خود شایستگی نشان دادند و انتظار ملت و دولت 
هم از شما همین بود که هم تولید و هم صادرات را 
افزایش دهید و این امر شدنی است و شما می توانید 
انتظار دولت و ملت  این  انجام دهید و  را  این کار 
عرصه  مردان  به  خطاب  جهانگیری  شماست.  از 
به  فولادساز  می توانید  فولادی ها  فولاد گفت: شما 
معنای واقعی باشید و خیلی از قطعات و دستگاه ها 
را در داخل  نیازهای شما  از  را می سازید و خیلی 
توسط  آب  مصرف  کاهش  وی  کرد.  تهیه  می توان 
شرکت آب به میزان 7۵ درصد را اقتصادی بزرگ 
برای این صنعت دانست و ادامه داد: اگر 10 درصد 
به  می توانیم  کنیم  صرفه جویی  آب  در  کشور  در 
به ذکر  از بحران کم  آبی عبور کنیم. لازم  راحتی 
است در راستای رویکرد مجتمع فولاد سبا مبنی بر 

کاهش مصرف اب و استفاده بهینه از آن به منظور 
برای  آفرینی  ارزش  و  اقتصادی  تولید  پایداری 
کشور، با مشارکت همه جانبه مدیریت و کارکنان 
این مجتمع در اجرای پروژه های متعدد و همچنین 
با استفاده از تجارب نهادینه شده در شرکت فولاد 
مبارکه، در سه ماهه نخست سال جاری علی رغم 
افزایش 100 درصدی ظرفیت تولید، میزان مصرف 
آب خام در این مجتمع از احیا مستقیم تا نورد گرم 
به 1/7 متر مکعب بر تن تولید یعنی پایین ترین حد 
یافته  کاهش  مشابه  کارخانه های  به  نسبت  ممکن 
است. در این مجتمع با بکارگیری تصفیه خانه های 
صنعتی  پساب های  تصفیه  با  و  روز  به  و  مدرن 
تولید  خطوط  پساب  که  گردیده  فراهم  شرایطی 
تصفیه  از  پس  آهن  ذوب  شرکت  و  سبا  مجتمع 
اجرای  با  می گردد.  بازچرخانی  تولید  خطوط  در 
پروژه ها و طرح های مختلف در این مجتمع در حال 
حاضر نقش آب خام در این مجتمع فقط به منظور 
پایین آوردن سختی آب و برای حفاظت و نگهداری 
تجهیزات به عنوان سرمایه ملی در نظر گرفته شده 

است.

با اشاره  طاهری در نشست خبری  علی کیوانی - شهریار - 
به اطلاعیه صادر شده از سوی بانک مرکزی در مورد عدم مجوزدار 
بودن صندوقهای تعاونی شباهنگ و انقلاب گفت : این اطلاعیه بانک 
مرکزی کاملا عجولانه بوده و مسئولین بانک مرکزی باید دراین باره و 

در وضعیت کنونی پاسخ گو باشند.
فرماندار شهریار در ادامه افزود : با هماهنگی ها و جلساتی که 
در  نگرانی  مردم هیچ  گرفته  انجام  مورد  این  در  ذیربط  با مسئولین 
تعاونی که در کشور جز  این دو صندوق  مورد سپرده های خود در 
تعاونی های برتر هستند نداشته باشند و به خوبی به کار خود ادامه 
می دهند .وی صدور اطلاعیه در این مورد را نسنجیده دانست و افزود 
: این تعاونی های سالیان دراز است که درشهرستان شهریارو دارای 
در  موضوع  این  و  هستند  کشور  و  شهریار  درشهرستان  اعتبارخوبی 
سازمان تعاون مورد رصد قرار گرفته و برنامه ریزی خوبی برای آنها 
انجام شده است و مجوزهای لازم نیز توسط مسئولین سازمان تعاون 

اقدام   : آخذ می گردد.وی خاطرنشان کرد  آن  برای  قانون  در حوزه 
بسیار  موضوع  از  مردم  درست  و  رسانی صحیح  اطلاع  در  ها  رسانه 
دارد  بین مردم وجود  این موضوع در  از  نگرانی  اگر  تا  است  اثرگذار 
رفع گردد چرا که اگر در چهارچوب قوانین حرکت کنیم مسئله نگران 
مطالعات  مورد  این  در  چرا  که  است  سوال  وجای  نیست  ای  کننده 
دقیقی انجام نگرفته است .وی افزود : تعاونی هایی که برند هستند 
و جز الگوهای کشورند و ۵0 سال سابقه فعالیت مستمر و خوب در 
حوزه شهرستان و کشوردارند نباید به این شکل با اقدام بانک مرکزی 
مواجه شوند هر چند که تمهیدات لازم دراین مورد اندیشیده شده و 
مسئولین استانی و شهرستانی در حال پیگیری جدی این موضوع اند.

وی در ادامه گفت : تضمین می کنم که مردم هیچ مشکلی در مورد 
سپرده های خود در این تعاونی ها نداشته باشند و از مردم می خواهم 
در این مورد با مسئولین همکاری لازم را انجام دهند تا به راحتی از 
آن گذر کنیم.گفتنی است دیروز اطلاعیه ای از سوی بانک مرکزی 

صادر شدکه تعاونیهای انقلاب و شباهنگ از سوی بانک مرکزی دارای 
مجوز نیستندکه طبق قوانین تعاونی ها که در سال 13۵0 صادرشده 

فعالیت این صندوقها در حوزه شهرستانی بلامانع است 

روابط عمومی  و آموزش همگانی شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان اعلام کرد؛

تولید 25 فیلم صد ثانیه ایی پیرامون مدیریت مصرف بهینه آب 

بازدید استاندار لرستان از پروژه بادام كاری منطقه رازان

روابط عمومی  و آموزش همگانی شرکت آب و فاضلاب استان 
 2۵ جامعه،ساخت   در  آب  بهینه  مصرف  ترویج  منظور  به  اصفهان 
فیلم صد ثانیه ایی با هنرمندی بازیگران حرفه ایی را  در دستور کار 
اجتماعی  از شبکه های مجاز  فیلم ها  این  قرار دادکه  مقرر گردید 
آموزش  و  عمومی  روابط  شود.مدیر  پخش  اصفهان  مرکز  سیمای  و 
همگانی شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان با بیان اینکه در برهه 
ایی زندگی می کنیم که فیلم های کوتاه و صد ثانیه ایی مخاطبان 
بسیار دارند عنوان کرد: وسایل ارتباط جمعی گستردگی بسیاری یافته 
است و در این میان فیلم های صدثانیه ایی به دلیل اینکه پیام خود 
را در کوتاه ترین زمان ممکن  به مخاطب ارائه  می دهد از جذابیت 
طبا  اکبربنی  دارد.سید  بسیاری  مخاطبان  و  است  برخوردار  بسیاری 
آبی در کشور  این که بحران کم  با  افزود:  در حال حاضر متاسفانه 
مشهود است ونیز  استان اصفهان از جمله استانهایی است که باتنش 
کسانی  هستند  هنوز  وجود  این  با  کند  می  نرم  وپنجه  دست  آبی 
اهمیت فرهنگ  به  اشاره  با  نمی کنند.وی  را درست مصرف  که آب 

سازی مصرف بهینه آب در جامعه عنوان کرد: اشاعه و نهاینه کردن 
مصرف صحیح آب مهمترین اولویت روابط عمومی شرکت آبفا استان 
اصفهان است که دراین میان اقدام به تولید 2۵ فیلم 100 ثانیه ایی 
نموده است. مدیر روابط عمومی و آموزش همگانی شرکت آبفا استان 
مد  ایی  ثانیه  های 100  فیلم  تولید  در  آنچه  اینکه  بیان  با  اصفهان 
نظر قرار گرفته است ارائه پیامهای آموزشی به اقشار مختلف جامعه 
است تصریح کرد:مضامین فیلم های 100 ثانیه ایی به گونه ایی است  
باشند  به راحتی مورد  آموزش   که  مخاطبین  در هر سطحی که 
راهکارهای مصرف صحیح آب قرار می گیرند و به شیوه هنر مندانه 
و با بهره گیری از هنرمندان استانی و ملی راهکارهای مصرف صحیح 
آب در این فیلمها آمده است.وی به مراحل ساخت فیلم های 100 
ثانیه ایی پرداخت و بیان داشت:هم اکنون پیش تولید و انتخاب عوامل 
حرفه ایی شروع شده و در مرحله تصویربرداری است که انتظار می 
رود از مرداد ماه سال جاری شاهد انتشار آن در شبکه های مجازی 
عوامل  به  اشاره  با  باشیم.بنی طبا  اصفهان  از سیمای مرکز  و پخش 

ساخت فیلم های 100 ثانیه ایی با موضوع مصرف بهینه آب گفت: 
فیلم های 100 ثانیه ای در حال تولید به تهیه کنندگی و کارگردانی 
ستایش ساسانژاد و محمد رضا قهرمان می باشد که هنرمندی ملی 
استاد هوشنگ حریرچیان را در آن شاهد خواهیم بود.فیلمهای کوتاه 
فوق جهت نهادینه سازی فرهنگ مصرف بهینه آب بوده که پس از 
سه ماه پیش تولید و انتخاب عوامل حرفه ای شروع شده و در حال 
این فیلمهای  باشد.همچنین در  برداری می  حاضر در مرحله تصویر 
از حضور هنرمندان مشهور استان اصفهان خانم زهره فوده و  کوتاه 
و  زایی  سرگل  فرناز  خانمها  بازیگران  سایر  و  ریحانی  مرتضی  آقای 
با  مجموعه  برد.این  بهره خواهیم  بازیگران خردسال  و  هاشمی  حاج 
سرپرست تصویربرداران آقای امیرحسین عنایتی و گروه صدابرداری 
به سرپرستی آقای وفادار با مدیریت برنامه ریزی صبا صبوحانیان و 
و  تأثیر مثبت  رود  امید آن می  و گریمور زهرا سلوکی  طراح چهره 
ارتقای فرهنگ عمومی جامعه در مبحث مدیریت مصرف  خوبی در 

بهینه آب داشته باشد. 

کل  مدیر  و  آباد  خرم  شهرستان  فرماندار  لرستان،  استاندار 
منابع طبیعی و آبخیزداری استان از پروژه بادام کاری منطقه رازان 

شهرستان خرم آباد بازدید کردند.
استاندار  گرفت،خادمی  صورت  امروز  عصر  بازدیدکه  این  در 
لرستان ضمن استقبال از این طرح گفت: در آینده نزدیک در دیگر 
کاری  توسعه جنگل  منظور  به  نیز  ها  قبیل طرح  این  ها  شهرستان 
استان  آبخیزداری  و  منابع طبیعی  مدیر کل  ادامه  اجرا می شود.در 
لرستان گفت: برای اولین بار در سطح استان با کشت گونه بادام دیم 

در مساحت 400 هکتار این پروژه اجرا شده است.

شیرزاد نجفی با اشاره به اینکه گونه های دیم،نیاز آبی ندارند و 
بعد از گذشت دو سال با بادام شیرین پیوند داده می شوند خاطرنشان 
کرد: این عرصه در نهایت پس از مدتی جهت اشتغال زایی به مردم 
بتوانیم گامی در جهت  امیدواریم  بومی منطقه واگذار می گردد که 

رفع بیکاری منطقه مذکور برداریم.
نجفی در ادامه افزود: سال گذشته نیز عملیات نهال کاری با گونه 
های بادام،انجیراستهبان،گل محمدی و گونه های اقتصادی در سطح 
کیفیت خوبی  و  رشد  از  اکنون  هم  که  گرفت  هکتار صورت   1400

برخوردار هستند.

در  لرستان  استان  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  کل  مدیر 
به  لرستان  استاندار  توجه  و  حمایت  از  تشکر  و  تقدیر  پایان،ضمن 
عرصه های ملی و طبیعی اظهار کرد: زحمات استاندار ساعی ، نجیب 
باعث  طبیعی  منابع  به  وی  خاص  نگاه  و  لرستان  استان  پرتلاش  و 
خصوص  در  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  کل  اداره  پرسنل  دلگرمی 

صیانت از این منابع خدادادی و ارزشمند می شود.
به  سرخه  مله  و  رازان  منطقه  کاری  بادام  پروژه  است:  گفتنی 
مساحت 400 هکتار در سال گذشته با دستور دکتر خادمی استاندار 

لرستان اجرا شد.

مدیر عامل بنیاد بین المللی امام رضا)ع(؛
جشنواره بین المللی امام رضا)ع( 

گسترده ترین برنامه فرهنگی و هنری 
کشور است

مدیر عامل بنیاد بین المللی امام رضا)ع( گفت: 
گسترده ترین  رضا)ع(  امام  المللی  بین  جشنواره 
برنامه فرهنگی و هنری کشور است و این برنامه 
در کشور مشابهی ندارد.  محمود رضا برازش ضمن 
آثار  تعداد  کرد:  اظهار  کرامت  دهه  گرامیداشت 
امام  المللي  بین  به شانزدهمین جشنواره  رسیده 
به سال گذشته رشد  نسبت  )ع( 10 درصد  رضا 
داشته است و همچنین از چند کشور خارجی آثار 
هنری به این جشنواره نیز ارسال شده داشت.برازش 
رضا)ع(  امام  المللی  بین  جشنواره  کرد:  تصریح 
گسترده ترین برنامه فرهنگی و هنری کشور است 
عامل  ندارد.مدیر  در کشور مشابهی  برنامه  این  و 
بنیاد بین المللی امام رضا)ع( بیان کرد: محوریت 
مدیریت برنامه های جشنواره امام رضا)ع( بیشتر در 
مشهد متمرکز است لذا باید تلاش کنیم بنیاد بین 
المللی امام رضا)ع( را تقویت کنیم.وي عنوان کرد: 
از سال 92 طبق مصوبه دولت، دبیرخانه جشنواره 
تبدیل به بنیاد فرهنگی هنری و بین المللی شد 
لذا انتظار فعالیت گسترده در طول سال می رود و 
اینکه در طول سال از تولیدات فرهنگی، هنری و 
پژوهشی حمایت شود.برازش گفت: سال گذشته 
300 هزار نفر در این جشنواره شرکت داشتند ولی 
امسال هنوز آماری از کلیه  شرکت کنندگان سراسر 
کشور به دست ما نرسیده است چرا که جشنواره به 
صورت غیر متمرکز برگزار می شود.وي عنوان کرد: 
در سال گذشته بودجه تخصیص یافته به بنیاد 8 
میلیارد و 600 میلیون تومان بوده که امسال به 8 
میلیارد و 800 میلیون افزایش یافته است که 60 

درصد از این مبلغ تخصیص یافته است.

اتش سوزی منطقه حسینا مینودشت 
اطفا شد

مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان 
گلستان:آتش سوزی 21 تیرماه در منطقه حسینا 
شهرستان مینودشت با تلاش ماموران به صورت 
کامل مهار و حدود 40 هکتار عرصه های این منطقه 
به  امروز  قزلفسلو صبح  در آتش سوخت.ابوطالب 
پایگاه اطلاع رسانی اداره کل درباره آخرین وضعیت 
مهار آتش سوزی در منطقه حسینا مینودشت که 
از ظهر روز پنجشنبه آغاز شد با تلاش نیروها مهار 
شد خبر داد.وی افزود:آتش سوزی در این منطقه 
با کمک نیرو های مردمی و داوطلب و نیرو های 
منابع طبیعی شهرستان مینودشت و آتش نشانی 
کل  شد.مدیر  کامل  اطفا  فرمانداری  همچنین  و 
منابع طبیعی و ابخیزداری استان گلستان تصریح 
به  این حریق حدود 40هکتارخسارت  اثر  کرد:بر 
منطقه وارد شد.قزلسفلو تاکید کرد:حضور سریع و 
بموقع همه نیروهای امدادی منابع طبیعی ،هلال 
احمر،نیروهای مردمی از روستاهای اطراف سبب 
شد تا آتش به موقع مهار شود.همچنین مهندس 
نیروهای  از  نفر  دو  قزلسفلوازمصدوم شدن شدن 
منابع طبیعی در حین اطفا حریق در این منطقه 
اعلام داشت.یکی از نیروها که از معاونین اداره کل 
منابع طبیعی  هستن به صورت سر پایی درمان 
شدن اما متاسفانه یکی از نیروهای قرقبان منطقه 
در بخش ای سی یو بستری میباشند. این حادثه در 

اثر سقوط سنگ اتفاق افتاده است.

آتش سوزی شهرستان کلاله در تاریخ 
20 تیرماه اطفا کامل شد

مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان 
گلستان در تماس با پایگاه اطلاع رسانی این اداره 
کل از مهار آتش سوزی در جنگل های سوزنی برگ 
شهرستان کلاله خبر داد .مهندس قزل سفلو در 
ادامه گفت :آتش سوزی که در جنگل های سوزنی 
برگ منطقه قرانکی جنگل و ارتفاعات یل چشمه 
در ساعت 14:30 از زمین های کشاورزی حاشیه 
گردید. مهار  ساعت17:30  در  شد  شروع  جنگل 

حضور  با  سوزی  آتش  افزود:این  ادامه  در  ایشان 
به موقع نیروهای منابع طبیعی و کمک نیرو های 
و  کلاله  شهرستان  دهیاران،فرمانداری  و  مردمی 
مراوه تپه وسازمان آتش نشانی و همچنین کمک 
مهار  استان  سطح  از  مردمی  داوطلب  نیروهای 
تقریبا  را  گردید. وی وسعت منطقه آتش سوزی 
و  طبیعی  منابع  کل  نمود.مدیر  بیان  هکتار   1۵
و  منطقه  مردم  ازهمه  آخر  در  استان  آبخیزداری 
مسافران عزیز که در این فصل از سال در مناطق 
تا  کرد  تقاضا  میکنند  ورود  جنگلی  و  سرسبز 
اطمینان دقیق و کامل از خاموش شدن آتش،محل 

مورد نظرر را ترک نکنند.

مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری گلستان:
آموزش آشنایی با محیط زیست و منابع 
طبیعی باید بعنوان یک مطالبه عمومی 

مطرح شود
مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان 
گلستان در هم اندیشی توسعه و فعالیت مدرسه 
با  آشنایی  آموزش   : گفت  استان  در  طبیعت 
محیط زیست و منابع طبیعی باید از حالت دولتی 
بعنوان یک مطالبه عمومی مطرح شود. خارج و 

این هم اندیشی در محل اداره کل منابع طبیعی 
و آبخیزداری استان گلستان با حضور بنیان گذار 
مدرسه طبیعت در ایران ، مدیر کل منابع طبیعی 
گردید. برگزار  مرتبط  کارشناسان  و  مسئولین  و 

در این نشست در آغاز مهندس قزل سفلو ضمن 
خوش آمدگویی به حضار خصوصاً دکتر وهاب زاده 
و هیات همراه  هدف از برگزاری این هم اندیشی را 
فرهنگ سازی جهت آشنایی هرچه بیشتر کودکان 
و  نمود  بیان  خود  پیرامونی  و  طبیعی  محیط  با 
در ادامه افزود : جهت رسیدن به اهداف مدرسه 
بین دستگاه  بایست هماهنگی لازم  طبیعت می 
دکتر  ادامه  گیرد.در  صورت  ملی  سطح  در  ها 
درایران  طبیعت  مدرسه  گذار  بنیان  زاده  وهاب 
ضمن تشریح اهداف مدرسه گفت: هر فکر نویی 
فرایندی دارد که باید به عمل درآید و امروز خیلی 
با  ارتباط  به دلیل عدم  فرزندانمان  دیر است که 
محیط طبیعی و پیرامونی خود هیچ توانایی ندارند 
و زندگی به سبک امروزی باعث شده آنان فرصت 
هایی که فرزندان نسل گذشته با محیط طبیعی  

اطراف خود داشته اند را نداشته باشند.

مسابقات تکواندو غرب استان تهران به 
میزبانی شهردار ملارد  برگزار شد 

 حضور علی سلگی شهردار ملارد در مراسم 
افتتاحیه مسابقات تکواندو غرب استان تهران

مسابقات  یکدوره   ، ملارد   - کیوانی  علی 
تکواندو در رده های سنی خردسالان و نونهالان 
ملارد  میزبانی شهرستان  به  تهران  استان  غرب 
مراسم  در  گردید.  برگزار    22/04/97 مورخ  از 
از ورزشکارن  این مسابقات که جمعی  اففتاحیه 
علی  داشتند  حضور  داوران  هیات  و  شهرستان 
مراسم  این  در  معاونین  همراه  به  نیز  سلگی 

اففتتاحیه حضور داشتند.

اعضای هیات علمی دانشگاه آزاد ملارد 
با علی سلگی دیدار کردند 

اسلامی  آزاد  دانشگاه  علمی  هیات  اعضای 
ملارد با سلگی شهردار ملارد دیدار نمودند

علی کیوانی - ملارد ، علی سلگی در دفتر 
علمی  هیات  اعضای  پذیرای  خود   کار  محل 
دانشگاه آزاد اسلامی شهر ملارد بودند . در این 
شائبه  بی  زحمات  از  دانی  قدر  ضمن  نشست 
گسترده  عملیات  خصوص  در  سلگی  مهندس 
عمرانی در سطح شهر مباحثی مطرح شد. در این 
جلسه در خصوص نحوه تعامل و ارائه طرحهای 
هیات  اعضای  سوی  از  علمی  کارآمد  و  کارساز 
جهت  دانشجویان  ظرفیت  از  استفاده  و  علمی 
شهری  های  حوزه  سایر  و  عمرانی  های  طرح 
رسم  به  پایان  در  و  گردید  اتخاذ  تصمیماتی 
یادبود از طرف هیات علمی دانشگاه تندیسی به 

علی سلگی شهردار ملارد اهدا گردید.

بازگشایی تقاطع خیابان 2۴ متری 
آیت الله طالقانی طبق وعده های 

شهرداری  باقرشهر 
در  شهروندان  از  برخی  درخواست  طبق 
متری   24 خیابان  تقاطع  بازگشایی  خصوص 
اعضای  و  شهردار  وعده  طبق  طالقانی  الله  آیت 
به  و  باز  تقاطع  این  باقرشهر  اسلامی  شورای 
باقرشهر    - کیوانی   .علی  آمد  در  ریلی  صورت 
از تقاطع هایی که در راستای اصلاحات  ، یکی 
هندسی معابر برای تسهیل عبور و مرور مسدود 
شده تقاطع خیابان 24 متری آیت الله طالقانی 
بود که با مراجعه برخی از شهروندان ساکن در 
اسلامی  شورای  به   کسبه  بلاخص  خیابان  این 
از  مشکلاتشان  شرح  و  گلایه  ابراز  و  باقرشهر  
این اقدام ، با پیگیری شورای اسلامی باقرشهر و 
دستور شهردار باقرشهر مقرر گردید در راستای 
تسهیل عبور و مرور و همچنین رضایت برخی از 
شود  متحرک  صورت  به  تقاطع  این  شهروندان 
تا  جهت تسهیل عبور و مرور و کاهش ترافیک 
این  زیادی  ترافیک  پایانی هفته که  روزهای  در 
محور دارد بسته و در روزهای دیگر برای استفاده 

شهروندان باز باشد .
امانی  واحد  توسط  گذشته  روز  اقدام  این 
این  و  باقرشهرانجام  شهرداری  عمرانی  فنی 

تقاطع ریلی شد.

ورزشکاران استان مرکزی به مسابقات 
جهانی اعزام شدند

مرکزی  استان  جوانان  و  ورزش  مدیرکل 
های  رشته  در  استان  این  ورزشکار  گفت: چهار 
مختلف ورزشی به مسابقات جهانی اعزام شدند.

عابد حقدادی افزود: محمدرضا حمیدی به همراه 
برای حضور  تیم ملی ژیمناستیک هنری کشور 
درمسابقات جام جهانی ژیمناستیک هنری عازم 
جوانان  و  ورزش  مدیرکل  شد.  ترکیه  کشور 
جام  های  رقابت  داشت:  اظهار  مرکزی  استان 
جهانی ژیمناستیک هنری 13 تا 19 تیرماه در 
شهر مرسین ترکیه برگزار می شود.وی بیان کرد: 
احمدی  هانیه  و  شایان  فرشید  صالحی،  محمد 
روز جاری به همراه تیم ملی اسکیت کشورمان 
برای حضور در مسابقات جهانی عازم کشور هلند 
شدند. حقدادی افزود: بیتا ملا اکبری فوتبالیست 
محلاتی استان مرکزی نیز به اردوی آماده سازی 
تیم ملی فوتبال نونهالان کشور دعوت شد. بیش 
از 7۵ هزار ورزشکار به صورت سازماندهی شده 
مرکزی  استان  در  ورزشی  هیات   47 نظر  زیر 

فعالیت می کنند.

معاون شرکت توزیع برق استان سمنان :
مصرف برق سیستم های سرمایشی در 
تابستان سال قبل بیش از 93 میلیون 

کیلووات ساعت بوده است
معاون فروش و خدمات مشترکین شرکت 
مقدار  کرد:  اعلام  سمنان  استان  برق  توزیع 
انرژی مصرفی سیستم های سرمایشی استان در 
تابستان سال قبل، به میزان 93  میلیون و ۵00 

هزار کیلووات ساعت برآورد شده است.
احمد غنی پور با بیان این که صرفه جوئی 
حداقل 10 درصدی مشترکان استان در مصرف 
برق وسایل برودتی، تأثیر مثبتی در کاهش پیک 
بار استان خواهد داشت گفت: با این میزان صرفه 
ساعت  کیلووات  هزار   3۵0 و  میلیون   9 جوئی، 

انرژی در استان مدیریت خواهد شد.
اوج  که  این  به  توجه  با  کرد:  تصریح  وی 
بار استان علاوه بر ساعات اولیه شب به ساعات 
بین 11 صبح الی 1۵ بعدازظهر نیز تسرّی پیدا 
توسط  درصدی   10 حداقل  جوئی  صرفه  کرده، 
و  پرمصرف  برقی  وسایل  مدیریت  و  مشترکان 
استفاده از آنها در ساعات اولیه صبح ، اواخر شب 
و روزهای تعطیل، کمک شایانی در کاهش پیک 

بار دارد.
در  کولر  کُند  دور  از  استفاده  افزود:  وی 
از  گیری  بهره  در صورت  و  مصرف  اوج  ساعات 
کولرهای گازی ، تنظیم ترموستات بین 23 الی 
2۵ درجه سانتی گراد، از راه های ساده کاهش 

مصرف است.
دستگاه  از  استفاده  کرد:  خاطرنشان  وی 
های تبریدی با رده انرژی بالا، سرویس منظم و 
دوره ای تجهیزات سرمایشی، عایق کاری کانال 
جمله  از   ، آن  روی  بر  بان  سایه  نصب  و  کولر 
در  برق  مصرف  مدیریت  راهکارهای  ترین  مهم 

این بخش به شمار می رود.
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